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UITTREKSEL 

 

Aanwezig: 

- de voorzitter: J. Custers (voorzitter; RO); 

- de leden: P. Alers, J. Coolen en H. Wijers-van der Linden (i.p.v. L. van de Paal; allen SV),  

   B. Grabert en M. Wagemans (beiden RO), M. Bongers en H. Korten (vanaf 19.34 uur; 

   agendapunt 5; beiden CDA), R. Raemakers (D66) en M. Munnecom (PL); 

- de griffier: W. Cornelissen. 

 

Mede deelnemend aan de beraadslagingen (ex art. 16 Verordening op de commissies): 

- S. Backus, collegelid; 

- N. Gerards (extern juridisch medewerker ruimtelijke ontwikkeling en volkshuisvesting),  

  B. Schinck (beleidsmedewerker economische zaken) en L. Vestjens (senior planeconoom); 

- S. Maas (BRO; agendapunt 5). 

 

Publiek mede aanwezig: 

- H. Sleven en E. van Tilburg (raadsleden); 

- R. Caris (afdelingshoofd dienstverlening), E. Engels (programmamanager ruimte) en H. Kanders 

  (senior medewerker kernen en bedrijfsterreinen); 

- 2 overige publieke belangstellenden. 

 

Nr. Betreft 
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Voor bespreken motie vreemd aan de orde van de dag fracties Samen Verder + Ronduit 

Open inzake herstel Buggenumse Veld te Nunhem 

 

De heer B. Grabert licht de motie van de fracties Samen Verder + Ronduit Open toe. 

 

De heer M. Bongers ziet in de motie geen meerwaarde. Welke criteria van de motie beogen meer 

te bereiken dan door voormalig wethouder P. Vogels reeds is afgesproken? 

 

De heer R. Raemakers vraagt zich af wat de dringende reden van deze motie is. Hij mist de feiten 

en omstandigheden waaruit dat zou moeten kunnen worden afgeleid. Bovendien gaan de termen 

in de motie veel over het proces, kan de motie iets worden verfijnd in inhoudelijke richting? 

 

De heer M. Munnecom is het eens met de motie. De adviesgroep moet voortvarend aan de slag 

kunnen, het verlies aan natuurwaarden dient zoveel mogelijk te worden beperkt. 

 

De heer M. Wagemans zegt dat inmiddels al enkele compensatieplannen aan de orde zijn 

geweest maar niet die waarvoor de compensatiegelden van Nunhems Netherlands zijn bedoeld. 

Daarom is het goed dat de adviesgroep met een kader daarover gaat komen, maar het is 

uiteindelijk de raad die beslist. De Stichting Natuur en Milieufederatie Limburg heeft wel degelijk 

recht op zitting in de adviesgroep daar ze destijds een zienswijze heeft ingebracht en de raad bij 

z’n besluit van 11feb14 heeft besloten dat indieners van zienswijzen dat recht hebben. Hij vraagt 

wat er waar is van geruchten dat het bouwplan van Nunhems Netherlands niet doorgaat, of wordt 

vertraagd of wordt herzien. Indien er fracties zijn die de motie mede willen indienen of dat willen 
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nadat er iets in is gewijzigd, dan zijn de indienende fracties daar graag toe bereid en wachten zij 

het contact daarover af.  

 

Mevrouw N. Gerards, extern juridisch medewerker ruimtelijke ontwikkeling en volkshuisvesting, 

zegt dat het werk van de adviesgroep enkele maanden heeft stilgelegen maar dat dat in juni 

aanstaande weer wordt opgepakt. Aan een deel wat de motie beoogt is al gehoor gegeven, dat 

zat al in de pijplijn. De natuurcompensatie wordt realistisch gekoppeld aan de bouwstromen van 

Nunhems Netherlands. De door de heer Wagemans genoemde geruchten hebben de gemeente 

ook bereikt, er zijn kennelijk allerlei ontwikkelingen op de wereldmarkt m.b.t. zaadveredeling, 

maar de gemeente hebben nog geen signalen bereikt dat de bouwplannen niet doorgaan. De 

laatste berichten zijn overigens dat er wel een aanvraag omgevingsvergunning aan zit te komen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


